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发展高粱产业促进内蒙古农村经济更快发展

马尚耀,成慧娟,王立新,葛占宇,严福忠

(赤峰市农业科学研究所, 内蒙古 赤峰 |024031)

摘要： 

从分析高粱的高产特性、抗旱特性、抗盐碱特性、抗涝特性及食用、饲用、能源等方面的广泛用途出发,结合内蒙

古自治区的自然环境阐述发展高粱生产的优势及对内蒙古粮食生产的重要性,提出了发展高粱产业促进内蒙古农村

经济稳步增长的对策。 
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Developing Sorghum Industry and Promoting the Development of Rural Economy 
of Inner Mongolia

MA Shang-yao, CHENG Hui-juan, WANG Li-xin, GE Zhan-yu, YAN Fu-zhong 

(Chifeng Institute of Agricultural Science, Inner Mongolia Chifeng 024031, China) 

Abstract: 

The paper analysed the sorghum s characterisics of high yield, drought resistance, waterlogging 
tolerance and saline-alkali tolerance, and its application as food, feed and energy source. Combining 
with the advantage of enviromental conditions and the importance of grain production in Inner Mongolia, 
the paper provides a strategy for Inner Mongolia autonomous region promoting the development of rural 
economy rapidly its application.
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